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Zápis č. 4/2024–27 

 

Předmět 4. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 

Datum 21. 10. 2024 

Místo VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB169 (zasedání svoláno v hybridní formě) 

Přítomni FFÚ: Borovička, Hubáčková, Marek, Vančurová 

FMV: Bič, Čapková, Peterková, Garip, Grácová 

FPH: Dostálová, Pavelka, Reml, Svobodová    

 FIS: Fales, Helman, Potančok, Zouhar 

NF: Mičáň, Němec, Ševčíková, Váňa (od 13:18), Vondráček 

FM: Cirhanová, Míková, Závodný Pospíšil 

Jiné: Fliedrová 

Nepřítomni Omluveni: Pažitný, Lejčková 

Neomluveni: Zelenka, Stříteský, Mikulenka 

Hosté Dvořák (rektor), Hnát (prorektor), Machková (prorektorka), Nekovář (předseda Správní 

rady VŠE), Zouhar (kvestor), a další. 

Předsedali Pavelka (předseda) 

Čas jednání 13:07– 13:34 

Program 1. Zahájení, prezence, program 

 2. Vnitřní mzdový předpis Vysoké školy ekonomické v Praze 

3. Různé 

 

1. Zahájení, prezence, program 

Čas: 13:07–13:15 

Průběh: Proběhla prezence všech senátorů – přítomných prezenčně, tak online v systému MS 

TEAMS. Nikdo neměl připomínky k navrženému programu.   

Výsledek: Program zasedání byl schválen dle pozvánky. 

Hlasování č. 4.1 (o programu zasedání AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky“ 

Začátek: 13:12 

Přítomni: 25 

Pro: 24 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 
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Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Program byl schválen. 

2. Vnitřní mzdový předpis Vysoké školy ekonomické v Praze 

Čas: 13:16–13:27 

Průběh: Předsedající požádal rektora o představení bodu. Pana rektora následně doplnil pan 

kvestor, který upozornil i na dílčí změny, které vyplynuly z jednání Legislativní komise. 

Stanovisko Finanční komise a Legislativní komise představili jejich předsedové. 

V diskuzi vystoupil senátor Helman, který upozornil, že na webových stránkách AS 

VŠE není zveřejněn finální materiál po zapracování změn z jednání Legislativní komise. 

Zároveň měl kolega Helman dotaz na pana kvestora ohledně absolutních rozdílů mezi 

jednotlivými skupinami odměňovaných. Pan kvestor důvod vysvětlil rozpočtovými 

možnostmi VŠE.  

Výsledek: AS VŠE schvaluje Vnitřní mzdový předpis Vysoké školy ekonomické v Praze 

Hlasování č. 4.2 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje Vnitřní mzdový předpis Vysoké školy ekonomické v Praze 

dle přílohy.“ 

Začátek: 13:24 

Přítomni: 26 

Pro: 25 

Proti: 0 

Zdrželi se: 1 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

3. Různé 

Čas: 13:28 

Průběh:  1) Senátor Helman požádal o zvážení zařazení zhodnocení inovačního týdne a zavádění 

systému Moodle na některé budoucí zasedání AS VŠE.  

                   2) Senátor Mičáň navrhl, aby se některé z budoucích jednání konala v Jindřichově 

Hradci. Předsednictvo provede konzultaci s vedením VŠE a vedením Fakulty 

managementu a navrhne další postup.  

 

Zapsal: Ing. Jakub Drábek, Ph.D.  

 

 

Schválil: doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D. (předseda AS VŠE) 


